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I n te rpela cj e m igd4y sesyj n e

l. Proszg o informacjg, ile wydano decyzji za zalqcie pasa drogowego na

lokalizacjg reklam w 2020 r. Jakie korzy3ci finansowe dla miasta lub jednostki

organizaiyjnej dziatajqcej w jego imieniu wplynEly z tytufu reklamy w 2A20r.

2. Mieszkaricy, nie tylko naszego miasta wnoszq krytyczne uwagi na temat

zdegradowprcgo chodnika przy wyjiciu gl6wnym cmentarm komunalnego,

zlokalizow**go na Pinczacie. Kiedy planowana jest jego naprawa, lub

przebudowa na bardziej estetycm4 kostkg brukowq'
3. ki..o"ory poruszajq.y rig ulicq Ptanty, skar2q sig na liczne wyboje na odcinku

od ul. Wiejskiej do ul. Kaliskiej.
4. Po raz kolejny pro*rE, o naprawg jezdni pdlnocnej ulicy Wroniej na odcinku od

ul. Okrzei do-ronda przy Tesco. Brak wczesniejszego uzupelnienia ubytk6w w

jezdni spowodowd j"j degradacj 9,p.7",zc0 naprawa bqdzie 
"'racT4aa 

dro2sza'

5. ponownie w imieniu mieszkarirb* pr"szg, o wybudowanie pol4czenia osiedla

pruy ul. Wilgi z ulicq Brzezinowq. Wystarczy wykonac krotki odcinek ulicy

bi"nirt"; oalrncy Lubinowej do ulicy Brzezinowej. W tej sprawie mieszkaricy

tych ulic zloi:yli PetYcjg.
6. Proszg o zaplanowuni"i wykonanie remonfir parkingu przed Zakladem

Karnym przy ul. Bartnicki"l. trto^u tutaj zastosowad technologig wykonawcz4

" 
pfyi beiono*ych azurowanych takiak wykonano jego niewielk4 c2966.

1. Proszg o udroanienie odwodnienia 1a przej$ciu dla pieszych w ulicy

Mtynarskiej pr4, zbiegu z ulicami Sw. Antoniego i Chmieln4' Przy nawet

najmniejsryJfr op^Aactt deszczu tworzq sig tam katu2e nie do pokonaniaprzez

pieszych.
8. W nvi4z*u z gwahownym atakiem 7;my w fym roku, mieszkancy Michelina

proszq o chociaa rpo*dy"-e od3nie2enie prz,ez slu2by miejskie ich ulic

Lsiedlowych nie zaliczonych do wykazu zimowego utrzymania ulic' Jest to

duzy i uciqztiwy problem zw\aszczaprzy intensywnych opadach Sniegu'

9. ProszE o podanle chociaiby przypusiczalnega terminu przebudowy, lub

remontu zdegradowanej3ezdni n" *rl*l**tkiei zaporzs, Czy dofinansowenie z

ministerstwa intustruktury z20l8r.tego zadatna w kwocie okolo 4 mln' rf'

..^, bgdzi e dotrzyman e.
( tO) fioszg o informacjg, jakie jest op6znienie w wykonaniu tak zwanego
\-'l ,, Centrum Przesiadkowego" na dworcu autobusowym przy ul. Okrzei'

Jednoczednie proszg o wyjadnienie, czy op$fnienia w wykonaniu tego zadania"

b9dq negatywnie skutkowaty dla rozliczefi finansowych.
Z powa2aniem


